



## 瑞士英語學習團 2025

各位家長：

為擴闊同學視野，本校英文科將與 Les Elfes 舉辦為期十四天之瑞士英語學習團，行程將會包括英語及法語課堂、戶外活動和在鄰近的城鎮和景點觀光。

有關活動資料茲列如下：

日期：二零二五年六月二十七日至七月十日/十一日 (十四/十五天，待定)

對象：中三至中五級同學

人數：二十人 (於學習營內師生比例為 1:5)

費用：大約港幣三萬四千元 (分兩期繳付)

目的地：瑞士 - 拉楚馬斯/克萊恩·蒙塔納

詳情:1.團費包括機票、住宿、交通、早午晚餐及所有活動，最終價格可能會因燃油附加費、機場稅和匯率波動而有所變動。

2.除法文課外，團內所有活動及課程將以英語進行。

3.本團將由本校外籍英語老師 George Bertram 和另一位英文科老師帶領。

學習團活動如下:(確實行程及活動可能會有所改動)

### 活動

- 越野單車
- 高空索道課程
- 皮划艇
- 立式槳板
- 遠足
- 游泳
- 湖邊活動
- 攀石
- 球類活動和遊戲

### 考察

- Maison Cailler 巧克力廠
- 芝士工廠
- 聯合國日內瓦辦事處
- 洛桑奧林匹克博物館
- Montfort 冰川 (海拔超過 3500 米)
- 在山中小木屋留宿一晚
- 參觀不同的城市 - 日內瓦, 洛桑和蒙特勒

為了確保能夠參加此行，請家長於二零二四年十一月十一日前回覆。獲選的同學將於十月收到個別通告，並於十一月十八日前繳付首期費用港幣 17000 元，以支付機票費用及代理人按金。餘款費用需於明年四月份繳付。如有任何查詢，歡迎致電 2527 2427 與何健昌老師或 Mr. George Bertram 聯絡。

付款将通过 E-Class 进行。

----- ✂ ----- ✂ ----- ✂ ----- ✂ -----  
回條

茲收到 貴校有關「『瑞士英語學習團2025』通告」[編號(AC 24-25\_33)]，經已閱覽。  
本人\* 同意/ 不同意 小兒參與上述活動。

學生姓名: \_\_\_\_\_

班別: \_\_\_\_\_ 學號: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_年\_\_\_\_\_月\_\_\_\_\_日

家長或監護人簽署: \_\_\_\_\_

\*註:請在合適的方格內加上✓

請家長於十一月十一日(星期一)或之前回覆。



## Swiss Camp 2025

Dear Parents,

In order to broaden students' horizons, the English Department is holding a summer English camp in conjunction with Les Elfes in the Swiss Alps. The programme will include many outdoor activities, excursions to nearby towns and attractions as well as some language lessons in English and French.

Dates: 27<sup>th</sup> June to 10<sup>th</sup> / 11<sup>th</sup> July 2025 (14/15 Days, to be confirmed)  
Target Year Group: Form 3, 4 & 5  
Number of Students: 20 (teacher / student ratio at the camp 1:5)  
Price: Approximately HKD 34,000 (in 2 installments)  
Destination: La Tzoumaz / Crans Montana, Switzerland

Details:

1. The fee includes flights, accommodation, transport, food and all activities. Final price may be subject to changes due to fuel surcharges, airport tax and currency fluctuations.
2. Everything apart from French lessons will be conducted in English
3. The trip will be led by our NET teacher - George Bertram and another English teacher.

The camp will include the following activities and excursions (they may be subject to change):

### Activities

- Mountain Biking
- High Ropes Course
- Kayaking
- Stand up Paddle boarding
- Hiking
- Swimming
- Activities by the lake
- Rock climbing
- Sports and Games

### Excursions

- Chocolate Factory – Maison Cailler
- Cheese Factory
- The United Nations in Geneva
- The Olympic Museum in Lausanne
- Montfort Glacier at over 3500m
- Overnight Stay in a mountain hut
- Visits to different towns – Geneva, Lausanne and Montreux

To secure a place on the trip, please respond as soon as possible and no later than 11<sup>th</sup> November 2024. Selected students will be notified after that date. Students should be prepared to pay \$17,000 for the first installment by 18<sup>th</sup> November for the flight payment and the deposit to the agent. If students need to pay in installments, please let Mr. George Bertram know. The remaining balance will be due in April. For any enquiries, please contact Mr. Timothy Ho or Mr. George Bertram on 2527 2427.

Payments will be made via E-Class.

----- ✂ ----- ✂ ----- ✂ ----- ✂ -----  
Reply Slip

I understand the contents of this notice (AC 24-25\_33: Swiss Camp 2025).

and I \*  Agree /  Disagree my son to participating in this activity, subject to the final date and price.

Name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ No : \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_ DD/MM/YY

Parent's Signature: \_\_\_\_\_

\* Please tick as appropriate reply on or before 11 November (Monday).